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OBČINA ŠENČUR 
Kranjska 11 
4208 Šenčur 
tel. 04 – 2519-100  fax. 2519-111 
e-mail:obcina@sencur.si 
url:www.sencur.si 

 
Številka: 032-0006-2022-006 
Datum: 15.9.2023 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
6. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 13.9.2023, v sejni sobi 
Medgeneracijskega društva Šenčur, Pipanova cesta 2, Šenčur, s pričetkom ob 16. uri. 
 
 
PRISOTNI SVETNIKI: Vanja Umnik, dr. Urška Blumauer, Sebastian Mohar, dr. Valerij Grašič, 
Renato Gorenc, Simon Kuhar, Slavka Weisseisen, David Štrajhar, Andreja Pintar, Aleš Perič 
Močnik, Sonja Šrol Benedičič, Jože Regina, Urška Ropret, Domen Kern, Matej Knific in Gorazd 
Ropret  
 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI  SVETNIKI: Živa Mali 
 
 
PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: župan Ciril Kozjek, direktorica občinske uprave mag. Vesna 
Bolka, poslovna sekretarka Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Marija Trelc, Aleš Puhar in 
Saša Vojvoda 
 
OSTALI PRISOTNI: Ana Jagodic – Gorenjski glas, Tomo Globočnik – Mega team d.o.o., Borut 
Košenina KLinvest d.o.o., Uroš Košir - Realp, Gvido Modrijan – Struktura d.o.o.,  
 
                                
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev predloga zapisnika 5. redne seje občinskega sveta 
3. Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe na primarni ravni na področju 

zobozdravstva za odrasle v Občini Šenčur – predlog (hitri postopek) 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 

zavoda Gorenjske lekarne –  predlog (skrajšani postopek)  
5. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Rozman v 

Trbojah - druga obravnava  
6. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu kmetijskega gospodarstva 

Gorjanc – druga obravnava  
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7. Odlok o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Šenčur – prva 
obravnava 

8. Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Šenčur – prva obravnava  
9. Odlok o občinskih cestah – prva obravnava  
10. Sklep o izvzemu iz javnega dobra  
11. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
12. Sklep o finančni pomoči za delno ublažitev škode po elementarni nesreči (gradivo bo 

posredovano naknadno)  
13. Sklep o  denarni donaciji Občini Medvode in Občini Komenda ob  naravni nesreči – 

poplave  
14. Poročilo o realizaciji proračuna Občine Šenčur v obdobju januar – junij 2023 
15. Poročilo župana 
16. Pobude in vprašanja  
17. Razno 

 
 
 

Ad.1 
 

Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 15 svetnikov) pričel z delom.  Povedal je, da se seja zaradi 
potrebe pisanja zapisnika snema.  
 
Na posredovani dnevni red ni bilo pripomb, zato je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Potrdi se dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
  
Prisotnih 15 svetnikov. ZA 14 svetnikov, 1 svetnik NI glasoval. Sklep je bil sprejet.  

 
 

Ad.2 
 

Na priloženi zapisnik 5. redne seje je g. Grašič dal pripombo, naj se v 8. točki njegov predlog 
pravilno glasi: » G. Grašič je predlagal, da občina Šenčur do konca leta 2023 pridobi 
konkurenčnejšo ponudbo, …..). Ostalih pripomb ni bilo, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji  
 

SKLEP: 
 
Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, s predlagano pripombo.  
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad.3 
 

Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe na primarni ravni na področju 
zobozdravstva za odrasle v Občini Šenčur – predlog (sprejem po hitrem postopku) je 
obrazložila strokovna sodelavka občine, ga. Saša Vojvoda.  

Pojasnila je, da se zaradi predpisanih dolgotrajnih postopkov podeljevanja zdravstvenih 
koncesij (pridobivanje soglasij in morebitni pritožbeni postopki) Občinskemu svetu Občine 
Šenčur skladno z 79. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Šenčur (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 34/18 in 50/21) predlaga sprejem odloka po hitrem postopku, s čimer 
so svetniki soglašali.  

OZG je Občinsko upravo obvestil, da ne more zagotoviti izvajanja dodatne zdravstvene 
dejavnosti na področju zobozdravstva odraslih in podaja soglasje za začetek postopka 
podelitve koncesije. 
Občina Šenčur bo izvajanje dodatnega 1,00 programa na področju zobozdravstva odraslih, 
kot pristojna za določanje mreže javne zdravstvene službe na primami ravni na svojem 
območju in ker OZG Kranj ne more zagotavljati njegovega izvajanja, zagotovila s podelitvijo 
koncesije. V skladu z določili ZZDej postopka podelitve koncesije ni mogoče začeti, dokler 
občina nima sprejetega koncesijskega akta v obliki občinskega odloka. 

Po sprejetju Odloka bo Občina Šenčur v skladu z določili 44.b člena ZZDej na svojih spletnih 
straneh in na portalu javnih naročil objavila javni razpis za podelitev koncesije za 
opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti v Občini Šenčur za program 
zobozdravstva odraslih. 

Sprejetje predlaganega Odloka ne bo povzročilo finančnih posledic za proračun Občine 
Šenčur, saj se storitve financirajo iz sredstev ZZZS. 

O predlaganem besedilu svetniki niso razpravljali, ga. Vojvoda je povedala, da je predlog 
odloka obravnavala tudi Statutarno pravna komisija, katere pripombe so bile v celoti 
upoštevane. Nato je župan predlagal, da svetniki potrdijo naslednji 

 
SKLEP: 

Sprejme se Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe na primarni ravni na 
področju zobozdravstva za odrasle v Občini Šenčur - predlog. 

Prisotnih 16 svetnikov. ZA 15 svetnikov, 1 svetnik ni glasoval. Sklep je bil sprejet.  

 

Ad.4 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 
zavoda Gorenjske lekarne je obrazložila strokovna sodelavka občine ga. Saša Vojvoda. 
Pojasnila je, da gre pri predlagani spremembi in dopolnitvi odloka za manj zahtevne 
spremembe in dopolnitve, zato v skladu z 80. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Šenčur (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 34/18 in 50/21) predlagamo sprejem odloka po 
skrajšanem postopku, s čimer so svetniki soglašali.  
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V nadaljevanju je povedala, da smo s strani zavoda Gorenjske lekarne 19. 5. 2023 prejeli 
poziv za obravnavo in izpeljavo postopka za sprejem sprememb in dopolnitev Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 
lekarne.  
Namen spremembe je zagotoviti pravno podlago za novo lekarno na Golniku, ki bo vključena 
med enote, v katerih zavod Gorenjske lekarne izvaja lekarniško dejavnost. 
Na osnovi pozitivnega mnenja Lekarniške zbornice Slovenije (št. 703-2/2022-66, z dne 23. 5. 
2022 je Ministrstvo za zdravje izdalo soglasje k ustanovitvi lekarne v naselju Golnik (št.1600-
68/2022/5 z dne 21. 2. 2023).  
Besedilo odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija, katere pripomba je bila 
upoštevana. 
 
O predlaganem besedilu odloka sta razpravljala svetnika g. Kuhar in g. Štrajhar, nato je župan 
predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji  
 
SKLEP:   

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne . 
 

Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.5 

Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije Rozman v 
Trbojah - druga obravnava je obrazložil predstavnik podjetja Mega team d.o.o., g. Tomo 
Globočnik.  

Pojasnil je, da sprejem OPPN pomeni podlago za pridobitev gradbenega dovoljenja za gradnjo 
hleva, dveh lagun za gnojevko, gnojišča, potrebne infrastrukture in zunanje ureditve. 

Na javno razgrnjen osnutek OPPN ni bilo podanih pripomb. V fazi med prvo in drugo 
obravnavo se je odlok v grafičnem in tekstualnem delu dopolnil z: 

- pravilnim razporedom grafičnih prilog, 

- elaboratom ekonomike, 

- razširjenem besedilu iz različnih vsebin (ogrevanje, varstvo tal, varstvo   zraka,  
varstvo zračnega prometa, projektni pospešek tal, varstvo pred požarom, dopustna 
odstopanja). 

- za gradnjo lagun in gnojišča ni več predpisana gradbena meja, fiksne točke teh 
objektov so nespremenjene (10. člen – gradbena meja določena samo za glavno 
stavbo – hlev), 

- pri etažnosti hleva je dopustna izvedba mansarde/nadstropja (34. člen – 
dopustna odstopanja). 

Pri pripravi predloga odloka so bile upoštevane pripombe Statutarno pravne komisije, 
celotno besedilo je v celoti podprl tudi Odbor za javno infrastrukturo, je povedal 
predsednik odbora g. Štrajhar.  
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Besedilo odloka je dal župan v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. Kuhar, g. Štrajhar 
in ga. Blumauer.  

Po končani razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji 
 

SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za širitev kmetije 
Rozman v Trbojah – druga obravnava.  
 

Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

Ad.6 
 

Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu kmetijskega gospodarstva Gorjanc – 
druga obravnava je obrazložil predstavnik podjetja KLinvest d.o.o., g. Borut Košenina.  
Povedal je, da je predvideni objekt pokriti koritasti silos (tri korita; dva obstoječa in eden 
nov) za pripravo silaže. S sprejemom OPPN za občino ne bo finančnih obveznosti. Sprejem 
OPPN je osnova za pridobivanje gradbenega dovoljenja za predvideni kmetijski objekt. 
 

Na javno razgrnjen osnutek OPPN je bila podana ena pripomba. Dne 19. 9. 2022 je Občina 
Šenčur sprejela Stališča do pripomb k dopolnjenemu osnutku občinskega podrobnega 
prostorskega načrta kmetijskega gospodarstva Gorjanc, in zavzela stališče, da se podana 
pripomba ne upošteva, ker je iz gradiva, ki je bilo dano na javno obravnavo, razvidno, da je 
odmik od parcelne meje zagotovljen in skladen z notarsko overjenim dogovorom med 
lastnikoma sosednjih zemljišč. Odlok se v grafičnem in tekstualnem delu od faze 
dopolnjenega osnutka OPPN ni spreminjal. 
Predlog odloka je obravnaval Odbor za javno infrastrukturo in ga soglasno podprl, 
upoštevane so bile tudi pripombe Statutarno pravne komisije, zato je predsednik g. Kuhar 
predlagal, da svetniki odlok potrdijo.  
 
Župan je dal predlagano besedilo odloka v razpravo, v kateri so sodelovali svetniki g. 
Štrajhar, ga. Blumauer, g. Kuhar in g. Grašič.  
 
Po končani daljši razpravi je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednji  

SKLEP: 
 
Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu kmetijskega 
gospodarstva Gorjanc – druga obravnava. 
 
Prisotnih 16 svetnikov. ZA 16 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

 
Ad.7 

 

Besedilo Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Šenčur – prva 
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obravnava je svetnikom obrazložil g. Uroš Košir, predstavnik podjetja Realp.  
Pojasnil je, da sprejem odloka pomeni, da bo Občina Šenčur imela posodobljen, 
poenostavljen in pravno usklajen odlok. 

Nadomestilo za uporabo stavbnih zemljišč (v nadaljevanju: NUSZ) se plačuje od zazidanih in 
nezazidanih stavbnih zemljišč. Zadnje vsebinske spremembe in dopolnitve odloka so bile 
sprejete v letu 2019, ko se je spremenil samo 8. člen odloka. 
Ker je ustavno sodišče po presoji Zakona o davku na nepremičnine ponovno uvedlo odmero 
nadomestila, ob tem pa nimamo informacij, kdaj naj bi stopil v veljavo novi Zakon o davku 
na nepremičnine predlagamo, da se zaradi spodaj navedenega razloga sprejeme nov odlok. 
Veljavni občinski odlok ne sledi več današnjim zakonskim normam, saj so bile le-te v 
zadnjem obdobju pomembno spremenjene. Nekatera določila veljavnega odloka so v praksi 
neživljenjska, težko izvedljiva ter arbitrarna.  
Sprememba odloka ne predstavlja dodatnih finančnih obremenitev, bo pa imela pozitiven 
vpliv na povečanje prihodkov iz naslova NUSZ. 
Besedilo odloka je dal župan v razpravo v kateri sta bila dani dve pripombi in sicer: 

- g. Mohar- na strani 4/8 popraviti določitev območij v tabeli; 

- g. Kern – odmere NUSZ naj ostanejo v višini kot do sedaj.  
V razpravi sta sodelovala še svetnika g. Grašič in g. Štrajhar.  
 
Po končani krajši razpravi je župan v sprejem predlagal naslednji  
 
SKLEP: 

Sprejme se osnutek Odloka o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini 
Šenčur - prva obravnava. 
 

Prisotnih je bilo 16 svetnikov. ZA je glasovalo 12 svetnikov. 4 svetniki so glasovali PROTI. 
Sklep je bil sprejet.  

 
 

Ad.8 

 

Tudi Odlok o kategorizaciji občinskih cest je svetnikom predstavil g. Uroš Košir iz Realpa. 
Pojasnil je, da se s sprejemom odloka evidentira spremembe na občinskem cestnem 
omrežju. 
Občina ima veljavni Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini Šenčur (Uradno glasilo 

slovenskih občin št. 43/19). 

Kategorizacija občinskih cest prikazuje dejansko rabo javnih cest na območju občine, ki se s 

potrebami in skladno z razvojem občine spreminja. Občina je pripravila spremembo odloka, 

ker je želela evidentirati spremembe na občinskem cestnem omrežju, ki so nastale po letu 

2019. Vse ceste, ki se spreminjajo, so bile letos spomladi na terenu posnete z GPS sistemom 

ter video kamero. 

Ker svetniki o odloku niso razpravljali je župan predlagal, da sprejmejo naslednji 
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SKLEP: 

Sprejme se Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Šenčur – prva obravnava. 

 

Prisotih je bilo 15 svetnikov. ZA je glasovalo 13 svetnikov. 2 svetnika nista glasovala. Sklep 
je bil sprejet.  

 

 

Ad.9 

 

Odlok o občinskih cestah je svetnikom predstavil g. Gvido Modrijan - Stuktura d.o.o. . 
Pojasnil je, da se bo s sprejemom odloka občinska zakonodaja prilagodila obvezam, ki 
izhajajo iz aktualnega Zakona o cestah. 

Občina ima veljavni Odlok o občinskih cestah v občini Šenčur, ki je bil uveljavljen leta 1999 in 
do sedaj ni bil nikoli noveliran oziroma spremenjen. 

Aktualni Zakon o cestah je v 155. členu določil, da morajo občine svoje odloke o občinsk ih 

cestah uskladiti z njegovimi določbami. Glavni pomen odloka je, da občinski svet potrdi 
upravljavca občinskega omrežja – to je Občino Šenčur. Vsebina preostalih določb pa 
predstavlja tematiko, ki pravila določa podrobneje od nadrednega zakona. 

 

Lastnike zemljišč, na katerih stojijo nelegalno postavljeni objekti, bo mogoče sedaj ustrezno 
prekrškovno obravnavati. 
Napram dosedanjemu odloku je na novo določeno poglavje, ki ureja izdajo soglasij za posege 
v območje cestnega zemljišča ter člen, ki pojasnjuje, da občina lahko občinske ceste tudi 
slikovno snema. Preostale določbe odloka so pretežno prilagojene aktualni nadredni 
zakonodaji. 
 
O predlaganem besedilu odloka so razpravljali svetniki g. Štrajhar, g. Perič Močnik, G. Knific 
in g. Grašič.  
Po krajši razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Odlok o občinskih cestah – prva obravnava. 

Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

Ad.10 

 
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra je predstavil strokovni sodelavec občine g. Aleš 
Puhar. Z ukinitvijo statusa javnega dobra bi bila dana možnost ureditve zemljiškoknjižnega in 
pravnega stanja.  

Zemljišče parc. št. 1854/7, ID nepremičnine 3042626, k.o. 2119 - Šenčur predstavlja del 
lokalne ceste – Weingerlova ulica, kjer je kot »lastnik« vknjiženo JAVNO DOBRO, vpis 
služnostne pravice na delu zemljišča zato ni možen in je potrebno pred tem zemljišče izvzeti 
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iz javnega dobra in vpisati lastništvo Občine Šenčur. Služnostna pravica se bo vpisala v korist 
Telekom Slovenije, d.d. in sicer za namen graditve elektronskega komunikacijskega omrežja. 

Z izvzemom iz javnega dobra in vpisom lastništva v korist Občine Šenčur, se bo poenostavilo 
pridobivanje vseh potrebnih upravnih dovoljenj za potrebe zgrajene komunalne 
infrastrukture in omogočilo vpis služnostne pravice. 

Zato predlagamo, da se zemljišča parc. št. 761, ID nepremičnine 5339171, parc. št. 764, ID 
nepremičnine 973606, parc. št. 765/1, ID nepremičnine 1477321, parc. št. 777/1, ID 
nepremičnine 6061044, parc. št. 771/2, ID nepremičnine 7276649, parc. št. 793, ID 
nepremičnine 3828621, parc. št. 766, ID nepremičnine 4667927 in parc. št. 769, ID 
nepremičnine 4165085, vse k.o. 2124 - Hrastje ter parc. št. 1047/18, ID nepremičnine 7316540, 
parc. št. 1047/28, ID nepremičnine 7299523 in parc. št. 1047/27, ID nepremičnine 7299522, vse 
k.o. 2126 – Trboje ter parc. št. 1854/7, ID nepremičnine 3042626, k.o. 2119 - Šenčur: 

- izvzamejo iz javnega dobra in 
- na njih vknjiži lastninska pravica v korist Občine Šenčur in se tako 

omogoči občini razpolaganje s temi zemljišči. 

Svetniki o predlaganem sklepu niso razpravljali zato je župan v sprejem predlagal naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o izvzemu iz javnega dobra - predlog. 

Prisotnih 13 svetnikov. ZA 13 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 
Ad.11 

 
S Sklepom o pridobitvi grajenega javnega dobra na zemljiščih v lasti Občine Šenčur – predlog,  je 
svetnike seznanil strokovni sodelavec občine g. Aleš Puhar.  
Povedal je, da pridobitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena pomeni zaščito 
zemljišč v lasti občine.  

Gradbeni zakon (Uradni list RS, št. 199/21 in 105/22 – ZZNŠPP) v 26. točki 3. člena določa, da 
je objekt v javni rabi objekt ali del objekta, katerega raba je pod enakimi pogoji namenjena 
vsem in jih nadalje našteva kot nestanovanjsko stavbo, med drugimi tudi poslovna in 
upravna stavba, stavbo za promet in stavbo za izvajanje komunikacij, stavba splošnega 
družbenega pomena, obredna stavba in druga nestanovanjska stavba, če je namenjena javni 
rabi, in javna površina kot je javna cesta, ulica, trg, tržnica, igrišče, parkirišče, pokopališče, 
park, zelenica, rekreacijska površina. 

 

Zemljišča, za katera se predlaga vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra, so sledeča: 

-  parc. št. 768/4, ID nepremičnine 4385911, 

- parc. št. 768/5, ID nepremičnine 3597728 in 

- parc. št. 765/1, ID nepremičnine 1802466, 
 vse k.o. 2119 - Šenčur 

Glede na dejstvo, da preko teh zemljišč poteka tudi javna cesta in da so na zemljiščih 
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postavljeni stanovanjski objekti, ki so v lasti občine, je vpis zaznambe grajenega javnega 
dobro utemeljen. 

O predlaganem besedilu sklepa sta razpravljala svetnika g. Štrajhar in g. Grašič. Po končani 
razpravi je župan svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji  

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – 
predlog.  

 
Ad.12 

 

 

Predlog Sklepa o finančni pomoči za delno ublažitev škode po požaru je svetnikov 
predstavil župan g. Ciril Kozjek.  
Povedal je, da je 19. 8. 2023 v zgodnjih jutranjih urah na kmetiji Franca Kerna, Srednja vas 
127 zagorel hlev – gospodarsko poslopje. Nastala je velika gmotna škoda na poslopju – 
ostrešje in kritina, sušilni napravi s turbino in teleskopom za razmetavanje sena. Pogorelo 
je seno in slama na poslopju, uničen je tudi molzni stroj. 

Skladno s 97a. členom Zakona o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami (Uradni list RS 
št. 51/06 UPB, 97/10 in 21/08 - ZNOg) je na območju Občine Šenčur s strani župana 
imenovana komisija za ocenjevanje škode ob naravnih in drugih nesrečah v Občini Šenčur. 
Omenjena komisija si je prizorišče požara ogledala in svoje ugotovitve strnila v zapisnik. 

V razpravi, ki jo je odprl župan, je svetnik g. Knific  dal pripombo na dostopnost do talnih 
hidrantov. Župan je povedal, da hidrante nadzirajo gasilska društva. PGD Prebačevo-Hrastje 
naj posreduje zapisnik, da se hidrante, ki niso dostopni očisti.  

O sklepu je razpravljal tudi svetnik g. Štrajhar. 

Župan je po razpravi svetnikom predlagal, da sprejmejo naslednji 

SKLEP: 

Francu Kernu, Srednja vas 127, 4208 Šenčur se, za delno ublažitev škode po elementarni 
nesreči, iz sredstev rezervnega sklada nameni 4.500 EUR. 

Prisotnih 12 svetnikov. ZA 12 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Ad.13 

S Sklepom o denarni donaciji Občini Medvode in Občini Komenda ob naravni nesreči – 
poplave je svetnike seznanil župan g. Ciril Kozjek.  

Močno neurje je 4. avgusta 2023 prizadelo večji del Slovenije. Med zelo prizadetimi občinami 
sta bili tudi Občina Medvode in Občina Komenda. V Občini Komenda je bilo poplavljenih kar 
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80 % površin in prizadetih skoraj 800 objektov, ki so bili večinoma v zasebni lasti. V Občini 
Medvode pa je bila najbolj prizadeta predvsem javna infrastruktura, poplavljenih oziroma 
poškodovanih je bilo skoraj 300 objektov. 

Ker so bile poplave v avgustu 2023 dogodek večjih razsežnosti, posledice pa bodo terjale 
dolgotrajno sanacijo, predlagamo, da Občina Šenčur, ki v zadnjih ujmah ni bila zelo prizadeta, 
nakaže finančna sredstva v višini 18.000 EUR in sicer: 

- Občini Medvode v višini 9.000 EUR (cca 1 EUR/prebivalca) in 

- Občini Komenda v višini 9.000 EUR (cca 1 EUR/prebivalca). 

 

Besedilo sklepa je dal župan v razpravo, kjer je svetnik g. Regina predlagal dvig zneska pomoči. 
Župan je povedal, da je znesek priporočen s strani Združenja občin Slovenije (1 EUR/prebivalca).  
 
Ker ni bilo več razprave je župan predlagal, da svetniki sprejmejo naslednja  
 
SKLEPA: 

1. Občini Medvode se zaradi povzročene škode, ki je posledica neurja z dne 4. avgusta 
2023, iz sredstev proračunske rezerve izplača 9.000 EUR. 

Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 

2. Občini Komenda se zaradi povzročene škode, ki je posledica neurja z dne 4. avgusta 
2023, iz sredstev proračunske rezerve izplača 9.000 EUR. 

 Prisotnih 15 svetnikov. ZA 15 svetnikov. Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Ad.14 

 
S poročilom o realizaciji proračuna Občine Šenčur v obdobju januar-junij 2023 je svetnike 
seznanila strokovna sodelavka občine ga. Marija Trelc.  

Polletno poročilo predstavlja prikaz realiziranih prihodkov in drugih prejemkov ter 
odhodkov in drugih izdatkov proračuna v prvem polletju. Polletno poročilo proračuna 
vsebuje tudi podatke o vključitvi novih obveznosti v proračun, prenos namenskih sredstev iz 
proračuna preteklega leta, plačilo neporavnanih obveznosti iz preteklih let, prerazporejanje 
proračunskih sredstev, spremembe neposrednih uporabnikov med letom, uporaba 
proračunske rezerve, izdane in unovčene ter izterjane regresne zahtevke iz naslova 
poroštev, razlago glavnih odstopanj v primerjavi s sprejetim proračunom ter predlog 
potrebnih ukrepov. 
Povedala je, da so bili v obdobju januar – junij 2023 prihodki in drugi prejemki Občine Šenčur 
realizirani v skupnem znesku 4.287.372,95 EUR (Bilanca prihodkov in odhodkov). Načrtovani 
prihodki za leto 2023 so bili realizirani za 32,41 %. Prihodki so realizirani skladno s 
pričakovanji. 
 
V obdobju januar – junij 2023 so bili odhodki in drugi izdatki Občine Šenčur realizirani v 
skupnem znesku 3.733.336,85 EUR (Bilanca prihodkov in odhodkov). Načrtovani  odhodki za 
leto 2023 so bili realizirani za 24,02 %. 
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Če primerjamo strukturo odhodkov proračuna Občine Šenčur v prvem polletju leta 2023 
vidimo, da so tekoči odhodki realizirani 31,11 % glede na veljavni proračun, tekoči transferi 
so realizirani 44,80 % glede na veljavni proračun, investicijski odhodki so realizirani 15,47 % 
glede na veljavni proračun in investicijski transferi so realizirani 0,58 % glede na veljavni 
proračun za leto 2023. 
 

 
Ad.15 

 
Poročilo župana: 

- Zgradili smo nedokončani del pločnika Voklo-Voglje. 

- Nadaljujemo z gradnjo pokritega drsališča v Športnem parku Šenčur (zaključek 
predvidoma do konca leta). 

- Menjamo stavbno pohištvo v mrliških vežicah Šenčur. 

- Delno menjamo stavbno pohištvo v Domu krajanov v Vogljah. 

- Elektro Gorenjska je investitor preplastitve odseka ceste za pokopališčem (dela so v 
izvajanju). 

- V cestna telesa so nameščeni novi opozorilni svetlobni znaki (led izvedba). 

- Za gradnjo ceste k domu starejših še vedno ni pridobljenih vseh soglasij, župan 
apeliral na svetnike naj pomagajo pri pridobivanju le-teh. 

- V oktobrski številki glasila Jurij bodo objavljeni pogoji za vpis v dom starejših in 
obvestilo o zaposlitvah v dom. 

- Zaključili smo z obnovo Doma krajanov na Visokem. 

- V sredo 20.9.2023 je predviden sestanek župana s predsedniki KS in VS glede 
umestitve predlogov investicij v proračun za leto 2024. 

- Zaključujemo z deli parking Drive (ob cesti za Voklo kjer bo v neposredni bližini 
kolopark). 
 

Svetnika g. Regina je zanimalo, kako potekajo aktivnosti za cesto Voklo-Trboje. Župan je 
povedal, da je bil izbran izvajalec del, v teku je zahtevek za revizijo o odločitvi o izidu 
javnega naročila, še vedno nimamo vseh soglasij za cesto.  

 
 

Ad.16 
 
 

Svetniška vprašanja in pobude:  
Na občinsko upravo smo prejeli pisne pobude in vprašanja naslednjih strank in svetnikov:  

- Gibanje Svoboda 

- N.Si 

- SDS in 

- svetnika Valerija Grašiča.  
Vsem navedenim smo pisno odgovorili na njihove pobude in vprašanja. Odgovori so vidni 
tukaj: https://www.sencur.si/objava/724701 . 
 

https://www.sencur.si/objava/724701
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V nadaljevanju je svetnika g. Kuharja zanimalo zakaj je Župnija Šenčur dobila določena 
sredstva na svoj TRR. Župan je pojasnil, da je bil to odkup hiše na Olševku, katerega je 
potrdil občinski svet.  
G. Štrajhar-predsednik Odbora za javno infrastrukturo je predstavil naslednje pobude 
odbora:  

- predlaga, da se za Dom kulture poišče nova lokacija, 

- na obstoječi lokaciji predlaga vzpostavitev večnamenskega trga, 

- predlaga novo lokacijo Doma kulture nasproti - severno od Doma starejših v izgradnji, 

- predlaga vzpostavitev komunikacije o odkupu stavbe Mercator ali njenega 
dela za preureditev v knjižnico (odkup, najem z odkupom...), 

- na področju cestne infrastrukture predlaga označitev ločilnih pasov oziroma 
kolesarskega pasu na odseku ceste Luže — Velesovo, 

- predlaga do-asfaltiranje izvozov s ceste Šenčur - Visoko, saj se trenutno vozila 
vključujejo in izključujejo preko predela, kjer so nastale globoke jame zaradi 
preozkega vmesnega asfaltnega dela; 

- predlaga prestavitev droga javne razsvetljave pri vodnem zadrževalniku Srednja vas, 
saj je ob avgustovskih poplavah bilo nekaj nesreč.  Drog javne razsvetljave je kljub 
označitvi nevarno postavljen. 

 
  

Ad.17 
 
 

Razno:  
➢ Ga. Umnik – južni del občine Šenčur je bil poplavljen. Svetniki svetniške skupine SLS 

smo se odločili, da se odpovemo sejnini tekoče seje v dobrobit gasilskega društva 
Šenčur.  

➢ G. Kuhar – v občini Šenčur imamo več gasilskih društev, ki bi bila vsa upravičena do 
sejnine. Sejnino lahko odstopimo tudi družini Kern, ki je utrpela škodo v požaru.  

➢ Ga. Blumauer - po eni strani občina daje denar drugim občinam, za svoje potrebe 
(gasilci) pa denar nabira od svetnikov. Zanimalo je je tudi, če bodo svetniki dobili vodo v 
vrčih. Župan je odgovoril, da gasilci PGD Šenčur še v letošnjem letu dobijo novo gasilsko 
vozilo in bi šla sejnina za ta namen. Voda za svetnike na seji ostaja v plastenkah. 

➢ G. Regina je dejal, da svetniki niso socialna ustanova, predlagal je, naj tudi zaposleni na 
občinski upravi prispevajo vsak po 100 EUR za ta namen. 

➢ G. Knific – svetniki, obljubljali ste pomoč, ko ste rabili glasove, enako razmišljajte in 
glasujte tudi danes,  spoštujem delo gasilcev. 
 
 

Po burni razpravi je župan v potrditev predlagal naslednji  
 
SKLEP: 
 
Občinski svetniki Občine Šenčur se odpovedujejo sejnini 6. redne seje, za namen nakupa 
novega gasilskega vozila za potrebe PGD Šenčur.  
 
Prisotnih 11 svetnikov. ZA 6 svetnikov, PROTI 5 svetnikov. Sklep je bil sprejet.  
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Na koncu se je župan vsem prisotnim zahvalil za konstruktivnost in sodelovanje ter sejo 
zaključil ob 19.45 uri.  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisala                                                                              ŽUPAN Občine Šenčur 
Damjana Kastelic                                                                                Ciril Kozjek    


